
 

 

 
 
 
Styrelsemöte Svenska Styrkelyftförbundet, SSF 
 
Styrelsemöte nr. 2023-6 
Datum: 2023.05.15 
Plats: Teams 
 
Närvarande  
Ordförande Levi Bergstedt (LB) 
Kassör Patrik Björk (PB)  
Sekreterare Sofia Kamlund (SK) 
Ledamot Thomas Wulffeld (TW) 
Ledamot Anna-Lena Bellqvist (ALB) 
Ledamot Ann Jordebo (AJ) 
Ledamot Josephine Verngren (JV) 
 
Adjungerad 
Cecilia Cederblad (punkt 8) 
Erik Hartman (punkt 8) 
 
1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 
Ordförande Levi Bergstedt förklarar mötet öppnat. 
Dagordningen upplästes och godkändes. 
 
2.  Val av protokollförare 
Sofia Kamlund utses till protokollförare. 
 
3.  Val av justeringsperson 
Ann Jordebo utses till protokolljusterare. 
 
4. Genomgång och godkännande av föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll finns utsänt och publicerat på hemsidan. Mötet godkände 
detta.  
 
Informationspunkter 
5. Ordförandes rapport  
Levi föredrog punkten. Levi och Robert har strategiska dagar var sjätte vecka, för att styra 
arbetet mot våra strategiska mål. Alla platser (30 st) till ungdomscampen på Eleiko är nu 
slut. Arbete kring samarbetspartners är under uppstart.  
 
6. Rapport om verksamheten från Förbundschefen 
Punkten behandlades ihop med punkten ovan, med föredrag från Levi, då de haft 
strategimöte under förra veckan som Levi rapporterade från.  
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7. Rapport om ekonomi, inklusive skatter och avgifter och bidragsprocesser och 
återrapportering 
Patrik föredrog punkten. Det finns lite återstartsstödmedel kvar som ska rapporteras under 
december 2023 samt senare under 2024. En del av dem är redan avsatta till pågående 
projekt, tex satsningen på ungdomslyftning.  
Avgifter, skatter och löner är betalda.  
 
Beslutspunkter 
8. Databas och tävlingssystem 
Cecilia Cederblad, sammankallande för arbetsgruppen för databas och tävlingssystem, och 
Erik Hartman föredrog punkten. Gruppen har tittat på olika lösningar och rekommenderar 
det system som Norge använder eller det system som Jesper Dahlgren från Sydsvenska 
distriktet använder.  
Båda systemen behöver anpassas vidare för våra behov.  
Vidare föreslår gruppen att en databas utvecklas som en open source-lösning, där med 
fördel en arbetsgrupp kan tillsättas för utveckling och förvaltning.  
Styrelsen ställde frågor som besvarades av Cecilia och Erik. 
Styrelsen beslutar:  

1. Förhandla norska tävlingssystemet gällande pris för implementering och framtida suport; 
2. Undersöka möjlighet att tillsätta arbetsgrupp för att utveckla egen databas med lansering till Q1 

2024. Ledning av Cecilia Cederblad och Erik Hartman, åtminstone för att sätta igång den nya 
arbetsgruppen. Fokus på open source och långsiktig och enkel förvaltning; 

3. Lägga förvaltning och underhåll på kansli med stöd av extern expertis; 
4. Stöd av RK att informera om att nytt tävlingssystem och databas kommer i början av 2024 och 

att alla ska börja använda detta. Utbildningar genom IUP från och med hösten 2023. 

 
9. Möteskalender för det kommande verksamhetsåret 
Levi föredrog punkten. Efter genomgång och uppdatering av förslag till möteskalender för 
verksamhetsåret 2023/2024 beslutar styrelsen att anta denna möteskalender med 
ändringen att strategidagen är den 3 juni istället för 10 juni.  
Levi Bergstedt ges i uppdrag att kommunicera denna till Förbundets kansli för uppdatering 
av hemsidan samt kommunicering till kommittéer, arbetsgrupper, SDF och medlemmar.  
 
10. Fastställande av arbetsordning för styrelsen 
Levi föredrog punkten. Styrelsen diskuterade arbetsordningen.  
Styrelsen beslutar att Levi återkommer med förslag på fördelning av arbetsuppgifter.  
 
Diskussionspunkter 
11. Övriga frågor 
IPF General Assembly 
Under klassiska VM i styrkelyft som går på Malta hålls IPFs kongress. Det finns idag inga 
beslutspunkter i handlingarna, men om beslut tillkommer så behövs en representant från 
SSF. Patrik Björk ska åka dit som domare och kan därför ställa upp som representant för SSF. 
Levi tar fram ett förslag på inlägg i debatten kring kommande regeländringar.  
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12. Målsättningar inför nästa möte 
Uppdatera styrelsens arbetsordning efter diskussion (Levi). 
Slutföra årshjul och kalender för publicering på hemsida (Levi). 
Boka boende och konferenslokal för 3 juni (Levi) samt berätta när boende behövs (alla).  
Boka styrelseakademin för dragning den 3 juni (Levi). 
Boka möte med Levi och Thomas kring ambulerande föreningskonferens (Levi och Thomas).  
Sammanställa inlägg till IPF General Assembly (Levi).  
 
13. Nästa möte 
3 juni i Stockholm.  
 
14. Mötets avslutande  
Levi tackar och avslutar mötet.  
 
 
 
 

 

Levi Bergstedt, ordförande                                              Sofia Kamlund, sekreterare 
 
 
 
 
 
Ann Jordebo, protokolljusterare 
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Befattning: Sekreterare

Tidsstämpel: 2023-05-16 08:20:41 +02:00
Identifieringsmetod: Webblänk
Referens: E109DAAC3F87B970

LB
Levi Bergstedt

levi.bergstedt@styrkelyft.se
Företag: Svenska Styrkelyftförbundet
Befattning: Ordförande

Tidsstämpel: 2023-05-16 08:21:02 +02:00
Identifieringsmetod: Webblänk
Referens: 263D292822144E83

AJ
Ann Jordebo

ann.jordebo@telia.com
Företag: Svenska Styrkelyft Förbundet
Befattning: Styrelseledamot

Tidsstämpel: 2023-05-16 09:22:08 +02:00
Identifieringsmetod: Webblänk
Referens: 903CAC0A7F1408E6

Detta är en signatursida
Sida 1 av 1


	Underskriftssida

		2023-05-16T07:22:52+0000
	Comfact AB




